



天主教聖安德肋小學
2024-2025 年度
課程通訊(3)



English Activity Day 英語活動日

親愛的家長：

一年一度的「**英語活動日**」又來了。本年的英語活動日將於12月19日(星期四)舉行，主題為「**My Dream job 夢想職業**」，目的是讓學生認識不同的職業，及尊重不同的職業的重要性，並讓學生從不同的英語活動中，輕鬆地學習英語。當日學生會全部課時進行英語活動，包括攤位遊戲、家長職業分享、語文活動及手工藝製作。

注意事項

1. 當日半天上課，放學時間為下午12:30。
2. 學生請穿著「職業制服」或運動校服回校參與活動。
3. 12月18日的家課，請於2025年1月3日呈交。
4. 學生只需攜帶輕便書包回校，帶備學生手冊及文具，包括顏色、剪刀、膠紙及膠水。
5. 三至六年級將會進行手工藝活動，學生除顏色外，亦可帶備其他物料作裝飾之用。(教師會提示學生)
6. 當天沒有課後活動。





St. Andrew's Catholic Primary School

2024-2025 Newsletter (3)

English Activity Day

Dear Parents,

Please be informed that the **English Activity Day** is on 19th December (Thursday). The theme for this year is '*My dream job*'. By choosing this theme, we aim to expose our students to different kinds of jobs, while at the same time, teach them to be respectful to people from various jobs.

On this day, students will participate in a range of fun activities and games based on the theme. Some parents are invited to share their jobs with the students. We trust that these activities will not only encourage our students to speak in English, but it will also build confidence and strengthen their English language skills.

Reminder

1. School will **dismiss at 12:30 p.m (half-day)**.
2. Students should wear **costumes related to jobs or P.E. uniform** to school.
3. All the homework assigned on 18th December is to be submitted on 3rd January, 2025.
4. Bring a small backpack with the Student Handbook and stationery (including coloured pencils, scissors, sellotape and glue.)
5. P.3-6 will have a craft activity. Students can bring their own materials for decorating the crafts.
6. **No after-school activities**

